

FABKİM FUGASİL

MƏHSUL HAQQINDA: Dərz dolğularının üzərindəki ləkə və kirləri, plitə üzərində qalan dolğu artıqlarını qısa zaman ərzində təmizləmək üçün xüsusi olaraq hazırlanmışdır. Ümumi istifadə yerlərində plitə və keramika aralarında toplanan kirləri səthi aşındırmadan təmizləmək üçün idealdır.

İSTİFADƏ YERLƏRİ: Mətbəx, hamam və digər bu kimi yerlərdə inamla istifadə edilə bilər. Daş, fərfor, keramika və ya bişmiş gildən hazırlanmış plitə örtüklərində istifadəsi uyğundur. Qranit, mərmər və ya mozaika döşəmələrində üst səthin parlaqlığına təsir edə biləcəyinə görə istifadəsi məsləhət deyildir. Paslanmaz dəmir və ya plastik səthlərə zərər vermir.

QABLAŞMA: 0.5lt. plastik sprej qutularında.

SAXLANMA MÜDDƏTİ: Açılmamış orijinal qutuda, quru və örtülü məkanlarda 1 ildir. Birbaşa günəş şüaları və dondan qorunmalıdır. 0°C ilə +40°C arası temperaturda saxlanması uyğundur.

TƏHLÜKƏSİZLİK TƏDBİRLƏRİ:

R20/21/22/25 iylədikdə, udulduqda, dəri və göz ilə təmasında sağlamlığa zərərli. **R38** Dərini qıcıqlandırır.

TƏHLÜKƏSİZLİK TƏDBİRLƏRİ:

S 2 Uşaqların əllərinin çatmayacağı yerlərdə saxlayın.

S 24/25/26 Göz və dəri ilə təmas etdirməyin. Göz ilə təmas etdikdə dərhal bol su ilə yuyun və həkimə müraciət edin.

S 37/39 İşləyərkən uyğun qoruyucu eynək və maska istifadə edin.

S 45/46 Qəza baş verdikdə özünüzü pis hiss etdiyiniz halda və ya udulduqda dərhal həkimə müraciət edin və qutunu və ya etiketi göstərin.

FABKİM FUGASİL

ABOUT PRODUCT: **FABKİM FUGASİL** is specifically designed to clean up the residues and rest of filling materials, sealants and impurities from the tiles. Ideal for the places of general use to clean up the tiles and ceramics without etching their surfaces.

PLACES OF USE: Can be easily used in the kitchen, bathroom and other similar places. Appropriate for use on stone, porcelain, ceramics or baked clay tiles. It is not recommended to use on granite, marble or mosaic surfaces, as it might affect the brightness of the top surface. Does not hurt stainless metal and plastic surfaces.

PACKAGING: 0.5lt. plastic spray boxes.

STORAGE: 1 year (in an unopened original box in cool, safe from freezing and direct influence of the sun rays). Optimal temperature is between 0°C and +40°C.

WARNING: **R20/21/22/25** - Smelling, swallowing, contact with skin and eyes is harmful to health. **R38** - Irritating to skin.

SAFETY MEASURES:

S 2 Keep far from children.

S 24/25/26 Do not contact with skin and eyes. In case of contact with skin and eyes wash with plenty of water and consult a doctor.

S 37/39 Use protective glasses and mask while working.

S 45/46 In case of accident if you feel bad or if swallowed, immediately call for a doctor and show him the box or label.

ФАБКИМ ФУГАСИЛ

О ПРОДУКТЕ: Изготовлен специально для очистки грязи и пятен с уплотнителей, остатки уплотнителя с керамических плит за короткий срок времени. Идеально подходит для общественных мест в качестве очистителя промежностей керамических плит.

МЕСТА ИСПОЛЬЗОВАНИЯ: Можно с уверенностью использовать на кухне, в ванной комнате и других подобного рода местах. Подходит для использования на каменных, фарфоровых, керамических поверхностях, а также поверхностях из выжженной глины. Не рекомендуется использовать на гранитных, мраморных и мозаико–керамических поверхностях из-за возможного разъедания поверхности. Не вредит поверхностям из пластика и нержавеющей металла.

УПАКОВКА: 0,5л. Пластический спрей-флакон.

СРОК ХРАНЕНИЯ: 1 год (при условии хранения в герметичной оригинальной упаковке, в прохладном помещении, вдали от прямых солнечных лучей). Оптимальная температура хранения между 0°C и +40°C.

ПРЕДУПРЕЖДЕНИЕ: **R20/21/22/25** при вдыхании, глотании, контакте с кожей и глазами может навредить здоровью. **R38** Раздражает кожу.

МЕРЫ ПРЕДОСТОРОЖНОСТИ:

S 2 Держите вдали от детей.

S 24/25/26 Избегайте контакта с кожей и глазами. В случае контакта с глазами немедленно смойте большим количеством воды и покажитесь врачу.

S 37/39 Во время работы наденьте защитные очки и перчатки.

S 45/46 Если вы в результате несчастного случая почувствуете себя плохо или в случае глотания, обратитесь к врачу и покажите ему этикетку.